
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 15. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1041
Ministeren oplyste i sin samrådstale den 1. juni 2017, at ”desuden blev det
over for Udlændingestyrelsen i en e-mail den 18. marts 2016 præciseret, at
indkvarteringen skal ske på en sådan måde, at dette ikke er i strid med Dan-
marks internationale forpligtigelser eller dansk ret i øvrigt”. Hvorfor var det
nødvendigt at præcisere dette over for Udlændingestyrelsen? Hvor mange af-
gørelser havde Styrelsen truffet – og hvor mange par var blevet adskilt – på
det tidspunkt, dvs. den 18. marts 2016? Var ministeren bekendt med denne
præcisering over for Styrelsen samt det forhold, at Styrelsen allerede på det
tidspunkt var gået i gang med at administrere efter pressemeddelelsen af 10.
februar 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT), Sofie Carsten
Nielsen (RV), Holger K. Nielsen (SF), Johanne Schmidt-Nielsen (EL) og Mat-
tias Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Josephine.Fock@ft.dk, So-
fie.Carsten.Nielsen@ft.dk, Holger.Nielsen@ft.dk, Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk, Mattias.Tesfaye@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand

1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2016-17
UUI Alm.del  Spørgsmål 1041
Offentligt


